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*Εκδότης της εφημερίδας “Η ΑΛΛΗ ΑΠΟΨΗ”

“Η ΑΛΛΗ ΑΠΟΨΗ”

451: Διεξάγεται η επονoμασθείσα Μάχη των Εθνών στα Καταλαυνικά πεδία 

της Γαλατίας. Αντίπαλοι, Ρωμαίοι και Βησιγότθοι υπό τους Φλάβιο Αέτιο και 

Θευδέριχο από τη μία πλευρά και οι Ούνοι του Αττίλα από την άλλη. 

Ο Αττίλας υποχρεώνεται σε τακτική υποχώρηση, αλλά γρήγορα θα ανακάμψει 

και θα προελάσει προς τη Ρώμη. Ο Θευδέριχος πίπτει επί του πεδίου της 

μάχης.

1824: Οι Τούρκοι καταστρέφουν τα Ψαρά.

1837: Η πριγκίπισσα Αλεξαντρίνα στέφεται βασίλισσα της Μ. Βρετανίας ως 

Βικτώρια, σηματοδοτώντας την εποχή που ονομάστηκε Βικτωριανή.

1940: Η Μαρία Κάλλας υπογράφει το πρώτο επαγγελματικό συμβόλαιό της με 

τη Λυρική Σκηνή.

1944: Ιδρύεται η αμερικανική Κεντρική Υπηρεσία Πληροφοριών (CIA).

1962: Το ΚΚΕ αποκαθιστά τον Άρη Βελουχιώτη, τον οποίο είχε «καταδικάσει» 

το 1945.

Το κλείσιμο της ΕΡΤ, 
με την έκδοση της 

Πράξης Νομοθετικού 
Περιεχομένου και τη 
διακοπή του σήματος 
μέσα σε λίγες ώρες, 
συνιστά κλιμάκωση 
του κυβερνητικού 
αυταρχισμού, κρίκος στην 
αλυσίδα που «χαλκεύει» 
το αστικό κράτος σε 
βάρος των εργαζομένων 
και του λαού. Δεν είναι 
δηλαδή «κεραυνός 

εν αιθρία». Όσο πιο σκληρά είναι τα μέτρα που πάνε να 
πάρουν για λογαριασμό του μεγάλου κεφαλαίου, τόσο 
μεγαλώνει ο αυταρχισμός από την πλευρά του κράτους, 
για να τρομοκρατήσει το λαό, να τον χειραγωγήσει, να 
καταστείλει τις αντιδράσεις του.

Αποτελεί πρόκληση η επίκληση της «αμαρτωλής ΕΡΤ» ως 
δικαιολογία για τις απολύσεις, για το κλείσιμο της ΕΡΤ και 

την παράδοσή της στο ιδιωτικό κεφάλαιο. Ο πρωθυπουργός 
δεν έχει κανένα δικαίωμα να βάζει στο ίδιο τσουβάλι τους 
παρατρεχάμενους, τους βολεμένους και τους αυλικούς 
που το δικό του κόμμα, καθώς και όσοι, έχουν ανεχθεί 
χρόνια τώρα στην ΕΡΤ, με τους χιλιάδες εργαζόμενους που 
πετιούνται στο δρόμο. Είναι προκλητική η δήλωσή του ότι 
προτίμησε οι 2.000 απολύσεις, μέχρι τέλη Ιούνη, να γίνουν 
από την «αμαρτωλή ΕΡΤ» και όχι από άλλους δημόσιους 
οργανισμούς. Οι πραγματικοί λόγοι για το γιατί ισοπεδώνουν 
τώρα την ΕΡΤ θα πρέπει να αναζητηθούν στην πρόθεση 
της κυβέρνησης: Να αρπάξουν εδώ και τώρα ό,τι μπορούν οι 
μεγαλοκαναλάρχες από την τεράστια περιουσία της ΕΡΤ και 
τα δίκτυά της που έχει χρυσοπληρώσει ο λαός. Να βάλουν 
χέρι σε κονδύλια από χαράτσια, κοινοτικά προγράμματα, 
να αποσπάσουν τις συχνότητες, τις αρμοδιότητες κ.ά. 
προκειμένου να αντιμετωπίσουν τις δυσκολίες λόγω της 
κρίσης από τη μείωση της διαφήμισης, αλλά κυρίως να 
επιβάλουν τον απόλυτο έλεγχό τους στη ενημέρωση του 
λαού.

Η εναντίωσή μας στις ιδιωτικοποιήσεις δεν αθωώνει 
το σημερινό ρόλο των κρατικών επιχειρήσεων και 

υπηρεσιών. Δεν αθωώνει π.χ τη σημερινή ΔΕΗ ΑΕ, που 
λειτουργεί μέσα στην «απελευθερωμένη» αγορά και 
ανεβάζει συνεχώς τα τιμολόγια της λαϊκής κατανάλωσης, 
μειώνει τους μόνιμους εργαζόμενους και τους μισθούς 
τους, για να αυξήσει την κερδοφορία της. Δε διαγράφει τα 
αντικομμουνιστικά ντοκιμαντέρ και την επίμονη προβολή του 
σκηνικού του νέου διπολισμού στην ΕΡΤ, τον αποκλεισμό 
κομμάτων, καθώς και την επίσημη στάση της απέναντι στους 
αγώνες των χαλυβουργών, των ναυτεργατών, ανεξάρτητα 
από θετικές συμπεριφορές ορισμένων δημοσιογράφων με 
πρωτοβουλία τους.

Η Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου δεν αφορά μόνο 
την ΕΡΤ, αλλά δεκάδες οργανισμούς και φορείς του 

Δημοσίου. Οι απολύσεις που έχουν δρομολογηθεί είναι 
20.000. Στην πραγματικότητα ο κ. Σαμαράς προκλητικά λέει 
στους υπόλοιπους - υποψήφιους για απόλυση εργαζόμενους 
- ότι τους έδωσε παράταση 2 ή 3 μηνών. Δεν θα πρέπει να 
υπάρχει καμία επανάπαυση ακόμη και μετά την απόφαση του 
Συμβουλίου της Επικρατείας. Ας είναι ξεκάθαρο ότι έρχεται η 
σειρά των εργαζομένων σε μια σειρά δημόσιες επιχειρήσεις, 
όλων όσοι έχουν ενταχθεί στο ΤΑΙΠΕΔ, των εκπαιδευτικών, 
και των εργαζομένων στους ΟΤΑ. Να καταργηθεί ΤΩΡΑ η 
Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου. Ο ελληνικός λαός δεν 
πρέπει να πιστέψει στους ελιγμούς που κάνουν μεταξύ τους 
τα κόμματα της συγκυβέρνησης. Όλοι τους υποκλίνονται 
στην πολιτική της ΕΕ - ΔΝΤ και του κεφαλαίου που έχει 
οδηγήσει το λαό στη χρεοκοπία. Μόνη ελπίδα για το λαό 
είναι να τους γυρίσει την πλάτη και να παλέψει για μία ριζικά 
διαφορετική πολιτική.

Με αφορμή τις 
εξελίξεις στην ΕΡΤ“Κλάψτε για την ΕΡΤ. Διοργανώστε συναυλίες, ρίξτε την 

κυβέρνηση, οδηγείστε την χώρα στο χάος. Την  ίδια ώρα 
60 ελληνικές επιχειρήσεις βρίσκονται ένα βήμα πριν από το 
λουκέτο, επειδή πληρώνουν ακριβά την ηλεκτρική ενέργεια και 
δεν είναι έτσι ανταγωνιστικές. Εκεί κινδυνεύουν με απόλυση 
20.000 εργαζόμενοι άμεσα και 200.000 έμμεσα.  Αυτοί δεν 
έχουν ψυχή...

Να ξεκαθαρίσουμε κάτι! Δεν προσπαθούμε να υποβαθμίσουμε 
τους άθλιους κυβερνητικούς χειρισμούς στην περίπτωση 
της ΕΡΤ, οι οποίοι  βοήθησαν Κουβέλη και Βενιζέλο να 
βρουν άλλοθι και να δημιουργήσουν την πολιτική κρίση 
των τελευταίων ημερών. Χρειαζότανε μεγαλύτερη προσοχή 
στον τρόπο χειρισμού όλης της υπόθεσης. Δεν στέλνεις 
με αυτό τον τρόπο 3.000 ανθρώπους στην ανεργία σε μία 
στιγμή. Ας ξεκινούσαν τις απολύσεις από όσους διόρισαν τον 
τελευταίο χρόνο ή από τους διπλοθεσίτες. Υπήρχαν λύσεις και 
εξακολουθούν να υπάρχουν, αν και εφόσον υπάρχει θέληση. 

Αυτό που θέλουμε, όμως, να επισημάνουμε είναι το μέγεθος 
της υποκρισίας. Έγινε ό,τι έγινε με την ΕΡΤ και τα κόμματα 
της... ενδοκυβερνητικής αντιπολίτευσης βγήκαν στα κάγκελα. 
Δεν είδαμε, όμως, να αντιδρούν το ίδιο, να έχουν την ίδια 
ευαισθησία όταν με τις δικές τους αποφάσεις έστελναν στην 
ανεργία 1,5 εκατομμύρια ανθρώπους του ιδιωτικού τομέα. 

Μπορεί να πει κάποιος ότι αυτά συνέβησαν στο παρελθόν και 
ότι σημασία έχει να μην σταλούν κι άλλοι στον Καιάδα του 
ταμείου ανεργίας. Μα, αυτό λέμε κι εμείς! Με την διαφορά ότι 
βλέπουμε να «σκοτώνονται» για την ΕΡΤ και την ίδια στιγμή 
να μην δίνουν δεκάρα τσακιστή για τους εργαζόμενους στις 
60 ενεργοβόρες βιομηχανίες της χώρας.  

Εξήντα εταιρείες του ιδιωτικού τομέα «υποχρεώνονται» να 
δουλέψουν με ζημιά για να ζήσει το κρατικό μονοπώλιο του 
κλάδου της ενέργειας. Εξήντα εταιρείες απειλούνται με ξαφνικό 
θάνατο, επειδή πληρώνουν 30% ακριβότερα την ενέργεια σε 
σύγκριση με τους Ευρωπαίους ανταγωνιστές τους. 

Εξήντα επιχειρηματίες διαπιστώνουν ότι ο πολιτικός κόσμος 

της χώρας είναι παντελώς αδιάφορος για το μέλλον των 
επιχειρήσεων τους. Οι δεκάδες χιλιάδες εργαζόμενοι που θα 
χάσουν την δουλειά τους άμεσα ή έμμεσα, όμως, θα πρέπει 
να γνωρίζουν. Ποιοι θα ευθύνονται για το δικό τους δράμα. Κι 
ας ξεκινήσει με τους νυν βουλευτές που δεν στέκονται κοντά 
στο πρόβλημά τους. Εκλογές θέλουν; Ας εισπράξουν μαύρο. 
Το ίδιο μαύρο με τις οθόνες της ΕΡΤ. Χιλιάδες εργαζόμενοι 
θα πρέπει να μάθουν ποιος ευθύνεται για το γεγονός ότι δεν 
φτάνει η φωνή τους στην Βουλή. Ότι δεν απαιτείται λύση σε 
ένα θέμα εθνικής σημασίας. 

Μην κοροϊδεύουν άλλο τον κόσμο. Ας αφήσουν την υψηλή 
πολιτική και ας ασχοληθούν με τα καθημερινά. Με εκείνα 
που απασχολούν τον κάθε Έλληνα και όχι μόνο τις μικρές 
παρέες τους. Υπάρχουν δεκάδες προβλήματα γύρω μας που 
απαιτούν λύσεις. Η ελληνική κοινωνία αγωνιά για το μέλλον 
των εκατοντάδων χιλιάδων ανέργων. Και ταυτόχρονα για 
τους υποψήφιους ανέργους της ΕΡΤ, τους υποψήφιους 
ανέργους των ενεργοβόρων επιχειρήσεων,  για τους 
υποψήφιους ανέργους χιλιάδων άλλων εταιρειών που το 
δημόσιο εξακολουθεί να τους οφείλει χρήματα. Όλη η χώρα 
μοιάζει με ένα απέραντο νεκροταφείο επενδύσεων, το οποίο 
κάθε μέρα επεκτείνεται σε μεγάλη έκταση και προς όλες τις 
κατευθύνσεις. 

Και ποια είναι η πρόταση απέναντι σε αυτή την κατάσταση; 
Οι εκλογές; Θα δώσουν οι εκλογές θέσεις εργασίας; Υπάρχει 
κόμμα που να έχει σοβαρή πρόταση για έξοδο από την κρίση; 
Αν την έχει ας την βγάλει για να μην μας κρατάει σε αγωνία. 
Αρκεί να μην είναι κάτι σαν τα λεφτά των ομογενών που θα 
έσωζαν την χώρα. 

Διάλογος χρειάζεται και μία κεντρική πολιτική συμφωνία. 
Όχι μόνο μεταξύ των κυβερνητικών εταίρων, αλλά με όλο 
τον πολιτικό κόσμο. Μόνο με ένα εθνικό σχέδιο θα μπορέσει 
η χώρα να αντιμετωπίσει την κρίση.  Οι εκλογές δεν είναι 
λύση. Και ο κόσμος όλος δεν είναι μόνο η ΕΡΤ...”

Κι άλλοι εργαζόμενοι έχουν ψυχή!

*Γράφει ο Θανάσης Μαυρίδης 
Δημοσιεύθηκε στο www.capital.gr
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Με αφορμή τις 
εξελίξεις στην ΕΡΤ

Νέο «κύμα» συγχωνεύσεων και καταργήσεων 
σχολικών μονάδων έρχεται από τη νέα σχολική 
χρονιά στην πρωτοβάθμια εκπαίδευση. 

Ενόψει των μεταθέσεων από σχολείο σε σχολείο της 
ίδιας περιοχής μετάθεσης και των τοποθετήσεων σε 
σχολεία Α/θμιας Εκπ/σης των εκπαιδευτικών Π.Ε., 
το υπουργείο Παιδείας διαβίβασε στις Διευθύνσεις 
το σχέδιο Κοινής Υπουργικής Απόφασης που 
αφορά στις ιδρύσεις, προαγωγές, υποβιβασμούς, 
συγχωνεύσεις και καταργήσεις Δημοτικών Σχολείων 
και Νηπιαγωγείων.

Σύμφωνα με απόφαση που υπογράφεται από τον 
αναπληρωτή υπουργό Οικονομικών Χρ. Σταϊκούρα και τον 
υφυπουργό Παιδείας Θ. Παπαθεοδώρου, από το 2013-2014 
συγχωνεύονται 27 δημοτικά σχολεία και 13 νηπιαγωγεία, 
καταργούνται 32 δημοτικά και 89 νηπιαγωγεία, ενώ 
υποβιβάζονται 34 δημοτικά σχολεία και 5 νηπιαγωγεία. Στον 
αντίποδα, ιδρύονται 3 δημοτικά σχολεία και 1 νηπιαγωγείο, 
ενώ προάγονται δύο δημοτικά σχολεία.
Το ζήτημα προκαλεί την οξύτατη αντίδραση των εκπαιδευτικών 
ομοσπονδιών που εκφράζουν φόβους για κατάργηση των 
οργανικών θέσεων των εκπαιδευτικών, αλλά και των τοπικών 
κοινωνιών. Στο ενημερωτικό σημείωμα το υπουργείο 
Παιδείας σημειώνει πως κατά τη διαδικασία διενέργειας των 
μεταθέσεων των εκπαιδευτικών Π.Ε. από περιοχή σε περιοχή 

μετάθεσης δεν λήφθηκαν 
υπόψη οι ιδρύσεις και οι 
προαγωγές των δημοτικών 
σχολείων και νηπιαγωγείων για 
τους λόγους που αναγράφονται 
στο επισυναπτόμενο σχέδιο. 
Συνεπώς, επισημαίνει το 
υπουργείο προς τους Διευθυντές 
ΠΕ, και κατά την διενέργεια 
των μεταθέσεων εντός της 
ίδιας περιοχής μετάθεσης και 
των τοποθετήσεων δεν θα 
πρέπει να λάβετε υπόψη τις 
ιδρύσεις και τις προαγωγές 
δημοτικών και νηπιαγωγείων 
αλλά μόνο τους υποβιβασμούς, 
τις συγχωνεύσεις και τις 
καταργήσεις των σχολικών 
μονάδων των περιοχών 
μετάθεσής σας.
Σύμφωνα, πάντως, με 
το υπουργείο Παιδείας οι 
αποφάσεις λαμβάνονται ύστερα 
από εισηγήσεις των Διευθυντών 

Εκπαίδευσης.

Συγχωνεύονται ή καταργούνται και σχολεία–νηπιαγωγεία 
της Ημαθίας
Σύμφωνα με τη Υπουργική απόφαση στην Ημαθία καταργούνται 
δύο δημοτικά σχολεία και τέσσερα νηπιαγωγεία, ενώ 
συγχωνεύονται δύο νηπιαγωγεία. Συγκεκριμένα, από τα 
δημοτικά σχολεία του νομού καταργούνται το 8ο δημοτικό 
σχολείο Αλεξάνδρειας και το 17ο δημοτικό σχολείο Βέροιας, ενώ 
τα νηπιαγωγεία τα οποία καταργούνται είναι το 11o νηπιαγωγείο 
Νάουσας, το νηπιαγωγείο Παλαιού Σκυλιτσίου, το 8ο νηπιαγωγείο 
Αλεξάνδρειας και το 18ο νηπιαγωγείο Βέροιας. 
Τα νηπιαγωγεία τα οποία συγχωνεύονται είναι το 6ο 2/Θ Βέροιας 
με το 13ο 1/Θ Βέροιας.
Επικοινωνήσαμε με τον Διευθυντή Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
Ημαθίας κ. Διονύση Διαμαντόπουλο και δήλωσε ότι, “Λάβαμε 
επίσημα την απόφαση του Υπουργείου και έχουμε δρομολογήσει 
όλες τις επιχειρησιακές μεταβολές. Στην πραγματικότητα, κάποια 
από αυτά τα σχολεία στην ουσία δεν λειτούργησαν, δεν είχαν 
συσταθεί. Συγκεκριμένα, όμως, το νηπιαγωγείο στο Παλαιό 
Σκυλίτσι δεν ζητήσαμε να καταργηθεί και έχουμε στείλει έγγραφο 
στο Υπουργείο Παιδείας με το οποίο ζητάμε την ανάκληση της 
απόφασης. Ακόμη, για τα νηπιαγωγεία της Βέροιας τα οποία 
συγχωνεύονται προτείναμε εμείς την συγχώνευση, διότι δεν 
θα υπάρχει κάποια αρνητική επίπτωση για τους μαθητές ή τους 
γονείς γιατί θα συνεχίσει να βρίσκεται στο ίδιο κτίριο”.

Λουκέτο σε 200 
σχολεία της χώρας Και ξαφνικά η 

ΕΡΤ έκλεισε και 
από εκείνη την ώρα 
επικρατεί το χάος. 
Η χώρα βρέθηκε 
και πάλι εν μέσω 
« κ α λ ο κ α ι ρ ι ν ή ς » 
πολιτικής αστάθειας 
και οι φωνές που 
μιλούν για πρόωρες 
εκλογές συνεχώς 
πληθαίνουν. Πολλοί 
είναι αυτοί που 
υποστηρίζουν ότι 

ο τρόπος με τον οποίο έκλεισε η ΕΡΤ συνιστά το τέλος 
του κυρίου Σαμαρά στην πρωθυπουργική καρέκλα. Οι δύο 
άλλοι κυβερνητικοί εταίροι φυσικά έδειξαν να αντιδρούν, 
όχι όπως τόνισαν τόσο για το κλείσιμο της ΕΡΤ, αλλά για 
το ότι η ΝΔ φέρεται ως μονοκομματική κυβέρνηση και όχι 
ως τρικομματική, χωρίς να υπολογίζει τους άλλους δύο 
εταίρους.

      Όλο αυτό το κλίμα της αστάθειας και της αβεβαιότητας, 
με σκόρπιες φωνές να μιλούν για εκλογές, απούσα 

κυβερνητική συνοχή και πολιτικό χάος μετά την απόφαση 
Σαμαρά μόνο καλό δεν κάνουν στη χώρα. Μια χώρα που 
έδειχνε να σταθεροποιείται κάπως το τελευταίο διάστημα 
με τον απόηχο του “grexit” να απομακρύνεται και ένα 
κάπως θετικό οικονομικό κλίμα να προσπαθεί να την 
επηρεάσει. Και μόνο αυτός ο επικοινωνιακός πόλεμος 
μεταξύ των κυβερνητικών εταίρων που γίνεται μάλλον για 
εντυπωσιασμό και πολιτικά οφέλη, - καθώς όπως φάνηκε 
μετά τη σύσκεψη της δευτέρας κανείς δε θέλει να ρίξει 
την κυβέρνηση -, κάνει ήδη πολύ κακό στην Ελλάδα με 
διεθνείς απόψεις να λένε πως η Ελλάδα εισέρχεται σε 
μια νέα περίοδο πολιτικής αρχικά κρίσης που σίγουρα θα 
επηρεάσει ην οικονομία.

Αν λοιπόν και μόνο αυτό το επικοινωνιακό παιχνίδι 
και οι φήμες περί πολιτικής αστάθειας και εκλογών, 

κάνουν ήδη κακό στην Ελλάδα, σκεφτείτε τι μπορεί να 
προκαλέσουν οι εκλογές. Ας μη γελιόμαστε, οι εκλογές την 
παρούσα χρονική περίοδο θα σήμαιναν μια ολοκληρωτική 
καταστροφή. Εδώ και κάμποσους μήνες η συγκεκριμένη 
κυβέρνηση, η τρικομματική κυβέρνηση καταβάλει μια 
τεράστια προσπάθεια να μπει μια τάξη. Τεράστιες θυσίες 
έχουν επιβληθεί στους πολίτες, κυνηγάμε συνεχώς 
δημοσιονομικούς στόχους, ψάχνουμε μόνιμα αγοραστές 
δημοσίων επιχειρήσεων για να μπουν λεφτά στα ταμεία. 
Και την ίδια στιγμή, που κάπως φαίνεται όλη αυτή η 
προσπάθεια να φέρνει κάποιο αποτέλεσμα, να διαφαίνεται 
ένα πρωτογενές πλεόνασμα, να υπάρχει κάποιο επενδυτικό 
ενδιαφέρον και με 17 εκατομμύρια τουρίστες να είναι 
προ των πυλών για την Ελλάδα εμείς μιλάμε για εκλογές. 
Μάλιστα εκλογές, μια περίοδο μεγάλης αστάθειας και 
αβεβαιότητας, σπατάλης πολλών χρημάτων και χωρίς να 
γνωρίζουμε την επόμενη μέρα στο πολιτικό γίγνεσθαι. 
Μιλάμε για μια πραγματική αυτοκτονία.

Οι εκλογές θα ήταν 
καταστροφή…

Γράφει ο Γιάννης Τσιαμήτρος*

*Φοιτητής Οικονομικών Επιστημών Α.Π.Θ.

ΔΗΛΩΣΗ ΤΟΥ ΔΙΕΥΘΥΝΤΗ ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΗΜΑΘΙΑΣ ΣΤΗ “ΦΑΚΑ”
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προσθέτει τα νέα αγροτικά χαράτσια στην περιουσία του, αλλά 
και την αναιτιολόγητη καθυστέρηση επιστροφής του ΦΠΑ. Το 
ίδιο ισχύει για υγιέστατες Ομάδες Παραγωγών της Ημαθίας, που 
αναμένουν ακόμη και σήμερα κονδύλια για την ολοκλήρωση 
των επιχειρησιακών τους προγραμμάτων.
Κύριε Υπουργέ, Θεωρώ ότι είναι χρέος μου να σας ενημερώσω 
γι’ αυτή τη στρεβλή κατάσταση στον αγροτικό κλάδο της 
Ημαθίας, έναν από τους λίγους που ακόμη παραμένει ζωντανός, 
που με παραγωγή ποιότητας, καινοτομία στη μεταποίηση και 
ενεργητικές πολιτικές προώθησης πωλήσεων παραμένει δυνατά 
στις αγορές της Ανατολικής Ευρώπης και προσφέρει πλούσιο 
συνάλλαγμα στη χώρα. Σημειώνω ότι οι εξαγωγές νωπών 
αγροτικών προϊόντων το 2012 ήταν αυξημένες σχεδόν 40% 
σε σχέση με το 2011, ενώ ακόμη μεγαλύτερη υπολογιζόταν η 
αύξηση για το 2013 (προ χαλαζιού). Φρονώ ότι ως αρμόδιος 
περί τα αγροτικά θέματα Υπουργός θα πρέπει να γνωρίζετε όλη 
την κατάσταση και να φροντίσετε στο μέτρο των αρμοδιοτήτων 
σας ή να μπείτε μπροστάρης σε συναρμόδια Υπουργεία ώστε:
1. Να γίνουν δίκαιες και αντικειμενικές εκτιμήσεις για τη 
χαλαζόπτωση και να αποζημιωθούν οι παραγωγοί σε σύντομο 
χρονικό διάστημα.
2. Να επιστραφεί το ταχύτερο δυνατό ο ΦΠΑ στους αγρότες 
της Ημαθίας.
3. Να παγώσουν τα χαράτσια στον αγροτικό κόσμο, τουλάχιστον 
για μια διετία.
4. Να αποδοθούν τα χρήματα των επιχειρησιακών προγραμμάτων 
στους συνεταιρισμούς που επενδύουν σε νέες υποδομές.
5. Να επανεξεταστούν ζητήματα πιστωτικών υστερήσεων 
παραγωγών.
Είναι το λιγότερο που μπορούμε να κάνουμε όλοι εμείς οι έχοντες 
θεσμικό ρόλο ώστε να βοηθήσουμε να σταθεί στα πόδια του 
ένας κλάδος που φυλά Θερμοπύλες.
Στη διάθεσή σας για οποιαδήποτε συνεργασία.
Με απεριόριστη εκτίμηση
Γεωργία Μπατσαρά
Βουλευτής Ημαθίας»
Συνάντηση με τον Αναπληρωτή Υπουργό Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Τροφίμων Μάξιμο Χαρακόπουλο
Συνάντηση με τον Αναπληρωτή Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης 
και Τροφίμων Μάξιμο Χαρακόπουλο είχε την Τρίτη στο περιθώριο 
εργασιών της Βουλής η Γεωργία Μπατσαρά. Η Βουλευτής έθεσε 
επιτακτικά στον Υπουργό όλα τα θέματα της επιστολής για τα 
φλέγοντα ζητήματα του αγροτικού κλάδου, με πρώτο το ζήτημα 
της έλλειψης γεωπόνων εκτιμητών του ΕΛΓΑ στην Ημαθία 
-παρά τις περί του αντιθέτου δεσμεύσεις, γεγονός που ανησυχεί 
σφόδρα τους παραγωγούς ως προς την ολοκλήρωση της 
διαδικασίας και την πληρωμή της φετινής τεράστιας ζημιάς. Ο κ. 
Χαρακόπουλος δεσμεύτηκε να έχει άμεση επαφή με τον ΕΛΓΑ για 
την επίλυση του προβλήματος. Αναφορικά με τα επιχειρησιακά 
προγράμματα των συνεταιρισμών ο κ. Χαρακόπουλος τόνισε 
ότι θα προχωρήσει το θέμα άμεσα ο ίδιος. Για το ζήτημα της 
επιστροφής του ΦΠΑ στους αγρότες της Ημαθίας η κ. Μπατσαρά 
θα έχει συνάντηση μέσα στις επόμενες ώρες με τον Υφυπουργό 
Οικονομικών Γιώργο Μαυραγάνη.

Σειρά συναντήσεων με Ομάδες Παραγωγών, 
φορείς και επαγγελματίες του αγροτικού κλάδου 
σε όλη την Ημαθία έκανε το διήμερο Δευτέρα-

Τρίτη η Βουλευτής Γεωργία Μπατσαρά. Η Βουλευτής 
συναντήθηκε με τις Ομάδες Παραγωγών: ‘Αγροτικό 
Συνεταιρισμό Νάουσας’, ‘ΑΣΕΠΟΠ’, ‘Μίεζα’, και τον 
κ. Κώστα Καλαϊτζίδη, ενώ είχε συνάντηση και με τον 
Πρόεδρο του Τοπικού Υποκαταστήματος του ΕΛΓΑ στη 
Βέροια. Οι συναντήσεις θα συνεχιστούν και μετά την 
επιστροφή της από την Αθήνα.
Η πρόσφατη χαλαζόπτωση που μείωσε θεαματικά την 
αγροτική παραγωγή και προκάλεσε σοβαρά προβλήματα στην 
πλειονότητα των αγροτικών καλλιεργειών, σε συνδυασμό με 
καίρια ζητήματα που παραμένουν άλυτα για παραγωγούς και 
τις Ομάδες τους, οδήγησαν την κ. Μπατσαρά στην ανάγκη 
συνάντησης με τους αγροτικούς φορείς, στην προσπάθειά της 
για πλήρη ενημέρωση και στήριξης των αιτημάτων τους προς 
την κεντρική εξουσία.
Για τον σκοπό αυτό, συντάχθηκε από τη Βουλευτή επιστολή 
προς τον αρμόδιο Υπουργό Αθανάσιο Τσαυτάρη, με κοινοποίηση 
στον Υπουργό Οικονομικών και τους Υφυπουργούς Αγροτικής 
Ανάπτυξης, αναφορικά με την ανάγκη δίκαιων εκτιμήσεων 
για το χαλάζι, άμεσης επιστροφής ΦΠΑ στους αγρότες, 
άμεσης καταβολής των επιχειρησιακών προγραμμάτων στους 
συνεταιρισμούς και πάγωμα των χαρατσιών για εύλογο 
χρονικό διάστημα, ως τις άκρως απαραίτητες ενέργειες για 
την επιβίωση του κλάδου και την παραμονή του ως κεντρικού 
πυλώνα της οικονομίας της Ημαθίας.
Η επιστολή προς τον Υπουργό έχει ως εξής:
«Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ,
Δύσκολος προμηνύεται ο χειμώνας που θα έλθει για τον 
αγροτικό κόσμο της Ημαθίας. Δυστυχώς η καταστροφική 
χαλαζόπτωση προστέθηκε σε σειρά άλλων αρνητικών 
δεδομένων των τελευταίων ημερών, που ήδη προβλημάτιζαν 
τους παραγωγούς, με συνέπεια να γεννιούνται πλέον εύλογα 
ερωτηματικά για το πώς θα περάσει ο φετινός χειμώνας για τα 
νοικοκυριά τους. Στη δραματικά μειωμένη από το χαλάζι και 
τον παγετό παραγωγή, που σημαίνει και μειωμένο εισόδημα 
(παρά το ότι οι μέχρι τώρα καλλιεργητικές φροντίδες και 
δαπάνες πραγματοποιήθηκαν κανονικά), ο μέσος αγρότης 

Την ανάγκη άμεσης υλοποίησης του έργου 
“Σύζευξις ΙΙ” με το οποίο θα διασυνδεθούν 

τηλεπικοινωνιακά κτίρια και υπηρεσίες του 
δημοσίου, τα οποία υπολογίζονται σε 34.000 
περίπου, προκειμένου να μειωθεί κατά πολύ το 
κόστος που καταβάλλει σήμερα το δημόσιο για 
τις τηλεπικοινωνιακές του ανάγκες, ζητούν 15 
Βουλευτές της Νέας Δημοκρατίας, μεταξύ αυτών και 
ο Βουλευτής Ημαθίας, Απόστολος Βεσυρόπουλος. 

Η παρέμβαση των Βουλευτών, αφορά, την καθυστέρηση 
υλοποίησης του έργου “ΣύζευξιςII” που αποτελεί τη 
συνέχεια του “Σύζευξις Ι”, το οποίο έχει συνδέσει 4.500 
κτίρια που στεγάζουν υπηρεσίες του δημοσίου, με 
στόχο από την διεύρυνση και στα υπόλοιπα κτίρια να 
εξοικονομηθεί ένα σημαντικό ποσό που δαπανά το δημόσιο 
για τηλεπικοινωνίες. 

Ο κ. Βεσυρόπουλος και οι άλλοι Βουλευτές, με Ερώτηση 
που κατέθεσαν, προς τους Υπουργούς,  Διοικητικής 
Μεταρρύθμισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης, 
Ανάπτυξης Μεταφορών και Υποδομών και Οικονομικών, 
επισημαίνουν ότι με την ολοκλήρωση του έργου “Σύζευξις 
ΙΙ”, πέρα από τη μείωση του κόστους για το δημόσιο, θα 
προστεθούν και νέες πρωτοποριακές υπηρεσίες που θα 
εξυπηρετούν τον πολίτη, χωρίς να απαιτείται η παρουσία 
του στις υπηρεσίες του δημοσίου, ενώ θα αναβαθμιστεί 
και το προηγούμενο έργο “Σύζευξις Ι”. 

Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της Ερώτησης:
Με το έργο ‘’Σύζευξις Ι’’ διασυνδέθηκαν τηλεπικοινωνιακά, 
4.500 περίπου κτήρια που στεγάζουν υπηρεσίες του 
δημοσίου με αποτέλεσμα να βελτιωθεί  η εξυπηρέτηση 
των πολιτών και να μειωθεί το κόστος που δαπανούσαν 
οι συγκεκριμένες υπηρεσίες του δημοσίου για τις 
τηλεπικοινωνιακές τους ανάγκες.
 
Εδώ και πολύ καιρό εκκρεμεί η διαγωνιστική διαδικασία και 
η υλοποίηση του έργου ‘’Σύζευξις ΙΙ’’ που θα διασυνδέσει 
τηλεπικοινωνιακά τα υπόλοιπα κτήρια και τις υπηρεσίες 
του δημοσίου, που υπολογίζονται σε 34.000 περίπου, 
μειώνοντας στο ήμισυ το κόστος που καταβάλει σήμερα 
το δημόσιο για να καλύψει τις τηλεπικοινωνιακές του 
ανάγκες.

Υπολογίζεται ότι το Δημόσιο δαπανά για τις 
τηλεπικοινωνιακές του ανάγκες πάνω από 300 εκατομμύρια 
ευρώ ετησίως ενώ με την υλοποίηση του συγκεκριμένου 
έργου το κόστος θα μειωθεί στα 150 εκατομμύρια ευρώ, 
ενδεχομένως και λιγότερο.
Είναι χαρακτηριστικό ότι η μείωση του τηλεπικοινωνιακού 
κόστους, που αφορά, τις δημόσιες υπηρεσίες αποτελεί και 
μνημονιακή υποχρέωση της χώρας, με αποτέλεσμα αν 
αυτή δεν εκπληρωθεί να αναζητηθεί από άλλες πηγές το 
ποσό που έχει υπολογιστεί ότι θα εξοικονομηθεί.

Επιπρόσθετα, με το ‘’Σύζευξις ΙΙ’’ θα αναβαθμιστεί η 
ευρυζωνικότητα του ‘’Σύζευξις Ι’’, οι παρεχόμενες υπηρεσίες 
προς τους πολίτες ενώ θα γίνει εφικτό να προστεθούν και 
νέες πρωτοποριακές υπηρεσίες που θα εξυπηρετούν τον 
πολίτη, άμεσα, γρήγορα και χωρίς να επισκέπτεται τις 
υπηρεσίες του δημοσίου.

Κατόπιν των ανωτέρω
Ερωτώνται οι κύριοι Υπουργοί
1. Σε πιο στάδιο βρίσκεται η διαγωνιστική διαδικασία για 
το ‘’Σύζευξις ΙΙ’’ και πότε τοποθετείται η υλοποίηση και 
ολοκλήρωση του έργου.
2. Που οφείλεται η καθυστέρηση που έχει προκληθεί.
3. Με δεδομένο ότι στο Μνημόνιο 2 έχει προϋπολογιστεί 
μείωση του κόστους των τηλεπικοινωνιακών αναγκών του 
δημοσίου κατά 160 εκατομμύρια ευρώ, μέσω του ‘’Σύζευξις 
ΙΙ, τι θα συμβεί αν παραταθεί η καθυστέρηση υλοποίησης 
του έργου;

Συναντήσεις με ομάδες - φορείς 
του αγροτικού κλάδου

ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΑΠΟ ΤΗΝ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗ Ν.Δ. ΗΜΑΘΙΑΣ ΓΕΩΡΓΙΑ ΜΠΑΤΣΑΡΑ

Ο ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Ν.Δ. ΗΜΑΘΙΑΣ 
ΑΠ. ΒΕΣΥΡΟΠΟΥΛΟΣ

Ερώτηση για την υλοποίηση του 
προγράμματος “Σύζευξις ΙΙ”
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Τον κοινοβουλευτικό εκπρόσωπο της ΝΔ Μάκη 
Βορίδη δέχθηκε σήμερα ο Περιφερειάρχης 
Κεντρικής Μακεδονίας Απόστολος Τζιτζικώστας, 

στο πλαίσιο επίσκεψης του πρώτου στην έδρα της 
ΠΚΜ στη Θεσσαλονίκη.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης, που διεξήχθη σε ιδιαίτερα 
φιλικό κλίμα, ο Περιφερειάρχης Κεντρικής Μακεδονίας 
Απόστολος Τζιτζικώστας καλωσόρισε  τον κοινοβουλευτικό 
εκπρόσωπο της ΝΔ Μάκη Βορίδη στην Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας και τον ενημέρωσε για τις προτεραιότητες, τους  
στόχους της πολιτικής της διοίκησης και το σημαντικό έργο 
που επιτελείται στην ΠΚΜ. 
“Με χαρά υποδέχθηκα έναν πολύ καλό φίλο και παλιό 
συνάδελφο από το Κοινοβούλιο, το Μάκη Βορίδη, με τον οποίο 
μοιραζόμαστε κοινές ανησυχίες για το παρόν και το μέλλον 
της χώρας. Τον ενημέρωσα για τους δύο βασικούς πυλώνες 
του έργου μας στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας, την 
ανάπτυξη του τόπου και τη βελτίωση των υπηρεσιών μας. 
Κυρίαρχος στόχος μας είναι η ενίσχυση της αναπτυξιακής 
προοπτικής της Κεντρικής Μακεδονίας μέσα από τα έργα που 
υλοποιούνται από το τρέχον ΕΣΠΑ, αλλά και με τη σωστή 
προετοιμασία μας, σε συνεχή διαβούλευση και συνεργασία 
με τους εμπλεκόμενους φορείς, για τη νέα προγραμματική 
περίοδο 2014-2020. Η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας είναι 
η δεύτερη καλύτερη σε αναπτυξιακές επιδόσεις Περιφέρεια 

Από σήμερα Πέμπτη 20 Ιουνίου τίθεται 
σε ισχύ η νέα ρύθμιση ληξιπρόθεσμων 
οφειλών και πάνω από 2,5 εκατ. οφειλέτες 

του Δημοσίου θα έχουν τη δυνατότητα να 
αποπληρώσουν τα χρέη τους έως και σε 100 δόσεις. 
Η νέα ρύθμιση θα βοηθήσει σε μεγάλο βαθμό να 
αυξηθούν τα έσοδα και να αντιστραφεί η πτωτική 
πορεία που ακολουθούν από την αρχή του 2013. 
 
Η αίτηση για την υπαγωγή στη ρύθμιση μπορεί να υποβληθεί 
στις κατά τόπους εφορίες και τελωνεία μέχρι τις 18 Ιουλίου. 
Από την ημερομηνία αυτή και μετά οι αιτήσεις θα υποβάλλονται 
αποκλειστικά μέσω ηλεκτρονικής εφαρμογής στο Taxisnet. 
 
Όσοι οφειλέτες του Δημοσίου επιθυμούν να υποβάλλουν 
αίτηση για την εφάπαξ εξόφληση των χρεών τους με έκπτωση 
50% των έως και τις 31.12.2012 προσαυξήσεων εκπρόθεσμης 
καταβολής έχουν περιθώριο μέχρι την 1η Ιουλίου. 
 
Οι βασικοί όροι της ρύθμισης
Πιο αναλυτικά, σύμφωνα με το real.gr, οι βασικοί όροι της 

ρύθμισης για τα χρέη που 
κατέστησαν ληξιπρόθεσμα 
μέχρι τα τέλη Δεκεμβρίου 
2102 είναι, πρώτον η 
εξόφληση οφειλών έως και 
48 μηνιαίες δόσεις με μείωση 
προσαυξήσεων έως 50% 
στην περίπτωση εφάπαξ 
καταβολής. Στα 15 ευρώ το 
ελάχιστο ποσό της μηνιαίας 
δόσης. Κατ’ εξαίρεση, οι 
οφειλέτες που είναι φυσικά 
πρόσωπα μη επιτηδευματίες 
μπορούν να ζητήσουν την 
εξόφληση των οφειλών τους 
σε περισσότερες από 48 
ισόποσες μηνιαίες δόσεις, χωρίς 
όμως καμία απαλλαγή από 
προσαυξήσεις εκπρόθεσμης 
καταβολής. Οι δόσεις μπορεί 
να φθάσουν έως τις 100. 

Δεύτερον, το ελάχιστο ποσό μηνιαίας δόσης ορίζεται ως 
ποσοστό επί του συνολικού μηνιαίου καθαρού εισοδήματος. 
Ξεκινά από 5% για μηνιαίο εισόδημα έως 500 ευρώ και 
φθάνει το 30% για μηνιαίο εισόδημα άνω των 5.000 ευρώ. 
Τρίτον, για να ρυθμιστούν σε περισσότερες από 48 δόσεις 
ποσά βασικής οφειλής άνω των 5.000 ευρώ απαιτείται 
η έγκριση της αρμόδιας υπηρεσίας (της ΔΟΥ ή του 
τελωνείου). Κάθε οφειλέτης πρέπει να προσκομίσει στοιχεία 
που αποδεικνύουν ότι δεν μπορεί να αποπληρώσει την 
οφειλή του έως και σε 48 μηνιαίες δόσεις, αλλά μπορεί να 
ανταποκριθεί σε ρύθμιση με μεγαλύτερο αριθμό δόσεων. 

Να προσθέσουμε ότι οι μηνιαίες δόσεις πρέπει να 
εξοφλούνται στις τράπεζες ή τα ΕΛΤΑ, με πάγια 
εντολή πληρωμής, χωρίς οικονομική επιβάρυνση. 
Τέταρτον, η πληρωμή της πρώτης δόσης να πραγματοποιείται 
εντός 3 ημερών από την υποβολή της αίτησης. 
Πέμπτο, από 1.1.2013 κάθε βασική ληξιπρόθεσμη οφειλή που 
έχει υπαχθεί στη ρύθμιση επιβαρύνεται με ετήσιο επιτόκιο 8,5%, 
το οποίο παραμένει σταθερό καθ’ όλη τη διάρκεια της ρύθμισης. 

Συναντήσεις με ομάδες - φορείς 
του αγροτικού κλάδου

στην Ελλάδα, καθώς εδώ υλοποιούνται περί τα 500 
έργα ΕΣΠΑ σε όλες τις περιφερειακές ενότητες, 
ύψους περίπου 1 δισεκατομμυρίου ευρώ, με 
ποσοστό απορροφητικότητας που ξεπερνά το 52%, 
το οποίο φιλοδοξούμε να ενισχύσουμε περαιτέρω. 
Ταυτόχρονα, επιδιώκουμε την αναβάθμιση της 
λειτουργίας των υπηρεσιών της Περιφέρειάς 
μας προς όφελος των πολιτών, με τη μείωση της 
γραφειοκρατίας, την εφαρμογή νέων τεχνολογιών 
στη διοίκηση και τη βελτίωση της εξυπηρέτησης 
του κοινού”, τόνισε ο Περιφερειάρχης Κεντρικής 
Μακεδονίας Απόστολος Τζιτζικώστας. 
Ο κ. Τζιτζικώστας υπογράμμισε τον καθοριστικό 
ρόλο που μπορεί να διαδραματίσει η Περιφέρεια 
Κεντρικής Μακεδονίας στην αναπτυξιακή πορεία της 
χώρας και στην έξοδο της Ελλάδας από την κρίση και 
ζήτησε από τον κ. Βορίδη να συμβάλει, από όποιον 
ρόλο και αν κληθεί, στη στήριξη αυτής της προοπτικής. 
Από την πλευρά του, ο κοινοβουλευτικός εκπρόσωπος της 
ΝΔ Μάκης Βορίδης ευχαρίστησε τον Περιφερειάρχη Κεντρικής 
Μακεδονίας Απόστολο Τζιτζικώστα για τη θερμή υποδοχή. “Με 
τον κ. Τζιτζικώστα μας συνδέει μακρά φιλία και συνεργασία. 
Σήμερα είχα την ευκαιρία να ενημερωθώ διεξοδικά για το 
σημαντικό έργο που υλοποιείται στην Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας, καθώς και για τα προβλήματα που αντιμετωπίζει η 

περιοχή. Θεωρώ αυτονόητο ότι σε οποιοδήποτε αναπτυξιακό 
σχεδιασμό ο οικονομικός δυναμισμός της Βόρειας Ελλάδας θα 
πρέπει να λαμβάνεται σοβαρά υπόψη. Εξάλλου, ένα ιδιαίτερα 
σημαντικό επιχειρηματικό κεφάλαιο βρίσκεται στη Βόρεια 
Ελλάδα και είναι απαραίτητο όλοι οι θεσμικοί παράγοντες 
να ανταποκριθούν θετικά, προκειμένου να διευκολύνουν το 
ρόλο των επιχειρήσεων της Κεντρικής Μακεδονίας σε έναν 
εξαγωγικό προσανατολισμό της οικονομίας”, τόνισε ο κ. 
Βορίδης.

“Καθοριστικός ο ρόλος της Κεντρικής Μακεδονίας 
στην αναπτυξιακή πορεία της χώρας”

Ο ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ ΥΠΟΔΕΧΘΗΚΕ ΤΟΝ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟ ΤΗΣ Ν.Δ. ΜΑΚΗ ΒΟΡΙΔΗ

Έκτο, για οφειλές άνω των 75.000 ευρώ απαιτείται βεβαίωση 
από ορκωτό ελεγκτή ή λογιστή ή δικηγόρο για την ορθότητα των 
οικονομικών στοιχείων και τη βιωσιμότητα του διακανονισμού. 
Τέλος, για οφειλές άνω των 300.000 ευρώ απαιτείται 
(σωρευτικά ή διαζευκτικά) προσκόμιση εγγυητικής 
επιστολής τράπεζας, εγγραφή υποθήκης επί 
ακινήτου, εγγύηση τρίτου αξιόχρεου προσώπου. 
 
Τι απαιτείται για την υπαγωγή στη ρύθμιση  
Για την υπαγωγή στη ρύθμιση απαιτείται  αναλυτική 
δήλωση περιουσιακής κατάστασης. Κινητή και ακίνητη 
περιουσία οποιασδήποτε μορφής, επενδύσεις συμμετοχές, 
τραπεζικοί λογαριασμοί και κάθε είδους απαιτήσεις 
και υποχρεώσεις του οφειλέτη. Ακόμη, να προκύπτει 
αδυναμία πληρωμής του συνόλου της οφειλής αλλά 
ταυτόχρονα δυνατότητα τήρησης του διακανονισμού. 
Στη συνέχεια, να έχουν υποβληθεί όλες οι δηλώσεις 
φόρου εισοδήματος και οι εκκαθαριστικές δηλώσεις 
ΦΠΑ της τελευταίας 5ετίας και οι περιοδικές δηλώσεις 
ΦΠΑ μετά την τελευταία εκκαθαριστική δήλωση ΦΠΑ. 
Τέλος, ο οφειλέτης να είναι ενήμερος για 
οφειλές μετά την 1η Ιανουαρίου 2013. 
 
Όπως γνωστοποίησε η γενική γραμματεία Δημόσιων Εσόδων 
η υποβολή της αίτησης για υπαγωγή σε πρόγραμμα δόσεων 
υποβάλλεται στην αρμόδια υπηρεσία (Δ.Ο.Υ, Τελωνεία για 
οφειλές έως 1.500.000 ευρώ και στην Επιχειρηματική Μονάδα 
Είσπραξης άνω του ποσού αυτού) από τις 20 Ιουνίου και μετά. 
 
Από τις 18 Ιουλίου η σχετική αίτηση για υπαγωγή σε 
πρόγραμμα δόσεων οφειλών θα υποβάλλεται αποκλειστικά 
ηλεκτρονικά μέσω διαδικτυακής εφαρμογής, για την 
καλύτερη και ταχύτερη εξυπηρέτηση των ενδιαφερομένων 
(φυσικών και νομικών προσώπων), χωρίς την υποχρεωτική 
παρουσία αυτών στις Δ.Ο.Υ. Επιπρόσθετα θα παρασχεθεί 
στους φορολογουμένους η δυνατότητα να ανακτούν 
ηλεκτρονικά αρκετές ημέρες πριν την ως άνω ημερομηνία 
(στη διαδικτυακή πύλη της ΓΓΠΣ) , το σύνολο των οφειλών 
που δύναται να ρυθμιστούν και να πληροφορούνται πιθανές 
εναλλακτικές τους επιλογές αναφορικά με τα χαρακτηριστικά 
της ρύθμισης (αριθμός και ποσό δόσεων).

Ξεκινά η ρύθμιση οφειλών στο Δημόσιο
ΕΞΟΦΛΗΣΗ ΧΡΕΩΝ ΣΕ 100 ΔΟΣΕΙΣ
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Ολοκληρώθηκε την Κυριακή 16 Ιουνίου 2013, η 
ψηφοφορία για την εκλογή των αντιπροσώπων 
της Ημαθίας για το 9ο Τακτικό Συνέδριο της Νέας 
Δημοκρατίας.

Το εκλεκτορικό σώμα που συγκροτείτε από 
την Νομαρχιακή Συνέλευση (ΝΟ.Σ), από 
τους εκπροσώπους στην αυτοδιοίκηση και το 
αγροτοσυνεταιριστικό κίνημα, προσήλθε μαζικά και 

Με κεντρικό σύνθημα «oι ιδέες μας κυριαρχούν» 
ολοκληρώθηκαν με απόλυτη επιτυχία οι εργασίες του 
9ου Τακτικού Συνεδρίου της ΟΝΝΕΔ που πραγματοποιήθηκε 
το διήμερο 14 και 15 Ιουνίου στην Αθήνα.

Κατά τη διάρκεια του συνεδρίου ψηφίστηκε, ομόφωνα, η 
Πολιτική Διακήρυξη καθώς και οι αλλαγές του Κανονισμού 
Λειτουργίας της οργάνωσης, χαρακτηριστικά παραδείγματα 
της προσπάθειας  της οργάνωσης για πολιτική ανασύνταξη 
και οργανωτική ανασυγκρότηση.

Οι εργασίες του 9ου Συνεδρίου ολοκληρώθηκαν με την εκλογή 
των  εκπροσώπων της ΟΝΝΕΔ στην Πολιτική Επιτροπή της 
Νέας Δημοκρατίας, της νέας Κεντρικής Επιτροπής της ΟΝΝΕΔ 

Οι αντιπρόσωποι της Ημαθίας 
στο συνέδριο της Ν.Δ.

εξέλεξε ως συνέδρους :

Περιφερειακή Οργάνωση (μικτό)
Απόσογλου Γεώργιος
Γιανναβαρτζής Σταύρος
Γκανέτσιος Δημήτριος
Μπατσαράς Ηλίας
Μπιλέκας Γεώργιος
Ορφανίδης Σίμος

Παλπάνας Παναγιώτης
Προδρομίδης Χρήστος
Σακαλής Μιχάλης
Σιμψερής Στέφανος
Περιφερειακή Οργάνωση 
(γυναίκες)
Δημοπούλου Ελισάβετ
Ζεϊμπέκη Σοφία
Καρατζιούλα Νίκη
Τόσιου Φανή
Χατζάρα Βικτωρία

Αυτοδιοίκηση
Γκιουρτζής Ιωάννης

Αγροτοσυνεταιριστές
Παπαγεωργίου Γρηγόριος 
του Αντωνίου

και των εκπροσώπων της οργάνωσης μας στο 9ο Τακτικό 
Συνέδριο της Νέας Δημοκρατίας. Η εκλογική διαδικασία 
ολοκληρώθηκε σε κλίμα απόλυτα ενωτικό, πράγμα που 
πιστοποιεί την πολιτική σύνθεση που πραγματοποιήθηκε.
Τέλος, ως σύνεδροι έδωσαν το παρών και μέλη από την 
Ημαθία τα οποία είναι: Αντώνης Θεοχαρόπουλος (Γεωπόνος), 
Καλλίστρατος Γρηγοριάδης (Πολιτικός Επιστήμονας), 
Μαίρη Πατσιαβούρα (Ελ. Επαγγελματίας), Μαρία Βράνα 
(Οικονομολόγος). 

Πραγματοποιήθηκε το συνέδριο 
της ΟΝΝΕΔ στην Αθήνα
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Την Δευτέρα, στη συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου 
Βέροιας, τιμήθηκαν από τους δημοτικούς συμβούλους οι 
καθηγητές που συμμετείχαν εθελοντικά στο «κοινωνικό 
φροντιστήριο». 
Οι συγκεκριμένοι εκπαιδευτικοί παρείχαν δωρεάν διδασκαλία σε 
μαθητές, των οποίων οι οικογένειες αντιμετώπιζαν οικονομικά 
προβλήματα. Μετά από τα συγχαρητήρια που δέχθηκαν από 
όλες τις δημοτικές παρατάξεις, η εκπρόσωπος της Ένωσης 
Γονέων κα Βλαχοπούλου δήλωσε: «Αξίζουν συγχαρητήρια 
οι καθηγητές που βοήθησαν το κοινωνικό φροντιστήριο και 
ελπίζω σύντομα να αποκατασταθούν επαγγελματικά γιατί οι 
περισσότεροι από αυτούς είναι άνεργοι». 
Στη συνέχεια, τόνισε ότι οι μαθητές πέρσι ήταν 33, ενώ φέτος 
ξεπέρασαν τους 90.

Αξίζουν πολλά μπράβο…Οι αντιπρόσωποι της Ημαθίας 
στο συνέδριο της Ν.Δ.

Για μία ακόμη φορά, στη συνεδρίαση του δημοτικού 
συμβουλίου Βέροιας, η Δήμαρχος Βέροιας Χαρ. 
Ουσουλτζόγλου και ο επικεφαλής της αντιπολίτευσης Λαζ. 
Τσαβδαρίδης είχαν έναν έντονο διάλογο. 

Αρχικά,  ο κ. Τσαβδαρίδης κατηγόρησε την Δήμαρχο για 
τον τρόπο που χειρίζεται το θέμα της γέφυρας Κούσιου. 
Συγκεκριμένα τόνισε, “αργά ξυπνήσατε, εύχομαι να μην 
αποβεί εις βάρος των οικονομικών του Δήμου ή των 
δωρητών αυτή η αργοπορία”. 
Στη συνέχεια, πρόσθεσε, “τρία χρόνια μετά, φτάσαμε στο 
σημείο που από το 2011 λέγαμε εμείς περί έκπτωσης του 
εργολάβου. Δεν ήθελε, δεν ήξερε. Στα λόγια μας φτάσατε. 
Ούτε μέχρι το 2014 θα τελειώσει το έργο. Και θα είναι 
από τους κύριους λόγους που η παράταξή σας θα χάσει τις 
εκλογές”, για να ολοκληρώσει λέγοντας ότι, “δυο χρόνια 
ψηφίζουμε λευκό για να μην τρενάρουμε το έργο ως μεγάλη 
δωρεά, αλλά δεν θα συναινέσουμε στις αστοχίες σας. Το 
περιφερειακό συμβούλιο δημοσίων έργων σάς είπε ότι είστε 
λάθος. Το πρόβλημα είναι η μελέτη που έγινε στο πόδι...”. 

Η Δήμαρχος Βέροιας απάντησε στον κ. Τσαβδαρίδη, “έχετε 
και άλλο ρόλο εσείς. Δεν πρέπει να δείτε και το θέμα των 
μεγάλων εκπτώσεων των εργολάβων στη Βουλή;”. Στη 
συνέχεια, η Χαρούλα Ουσουλτζόγλου απάντησε σε ερώτηση 
του κ. Νεστορόπουλου σχετικά με την ανάγκη δημόσιας 
τουαλέτας στο Βήμα του Αποστόλου Παύλου. “Τι γίνεται 

άραγε με τη μελέτη του ΕΟΤ που προβλέπει οκτώ υπόγειες 
τουαλέτες και ένα στέγαστρο, ώστε να υπάρχει η ανάλογη 
υποδοχή των τουριστών; Να, με τι έπρεπε να ασχοληθεί 
ένας βουλευτής», ανέφερε η κ. Ουσουλτζόγλου, αφήνοντας 
αιχμές εναντίον του κ. Τσαβδαρίδη.

Τέλος, απασχόλησαν το δημοτικό συμβούλιο οι καταστροφές 
στις καλλιέργειες από τις σφοδρές χαλαζοπτώσεις την 
προηγούμενη εβδομάδα. Η Δήμαρχος Βέροιας τόνισε ότι, ο 
Δήμος στήριξε τις πληγείσες περιοχές, παρά την γραφειοκρατία 
και βοήθησε τους κατοίκους, διότι δημιουργήθηκαν αρκετά 
κοινωνικά προπβλήματα.

Κόντρα στη συνεδρίαση του 
δημοτικού συμβουλίου Βέροιας

Ξηροί καρποί - ζαχαρώδη
καφέδες απ’ όλο τον κόσμο

Speciality Coffee
        Σοκολατοειδή - Κεράσματα

   Βιολογικά Προϊόντα

Τσάι - Βότανα

Web: www.coffeeiliadi.gr

Βενιζέλου 8, Βέροια - Τηλ.: 2331100888 
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Την ίδια ώρα που η καρδιά της 
πολιτικής επικαιρότητας χτυπά στους 
ρυθμούς της ΕΡΤ μονοπωλώντας τα 
φώτα της δημοσιότητας, η Ελληνική 
Αστυνομία θρηνεί ακόμα μία στυγερή 
και άνανδρη δολοφονία στελέχους της 
εν ώρα καθήκοντος και η Ελληνική 
κοινωνία ποτίζεται εκ νέου με ισχυρές 
δόσεις ανησυχίας για την καθημερινή 
της ασφάλεια που η αυξημένη 
εγκληματικότητα διαρκώς της το 
κλονίζει. 
 
Η κυβέρνηση αποδεικνύει ότι έβαλε ως 
άμεση προτεραιότητα την δημιουργία 
μίας νέας, σύγχρονης δημόσιας 
τηλεόρασης. Και παρά τις επιμέρους 
διαφωνίες, αποδεικνύει ότι έχει την ωριμότητα και το πολιτικό θάρρος να υλοποιήσει αυτό 
το στόχο σε άμεσο πολιτικό χρόνο.
 
Την ίδια ταχύτητα επιδεικνύει η κυβέρνηση και στο μείζον ζήτημα της βελτίωσης των 
συνθηκών ασφάλειας των πολιτών της χώρας. Σήμερα πιστεύουμε ότι ωρίμασαν  οι 
συνθήκες προκειμένου να ανοίξει η συζήτηση για την άμεση και συνολική εφαρμογή ενός 
ολοκληρωμένου πλαισίου που θα αναδιαρθρώνει τις υπηρεσίες της Ελληνικής Αστυνομίας, 
στελεχώνοντας τες με επαρκές ανθρώπινο δυναμικό για να ανταποκρίνονται στις αυξημένες 
απαιτήσεις, στις οποίες μέχρι του παρόντος φέρνουν εις πέρας με περίσσευμα ψυχής, 
εξαντλητικά ωράρια και δύσκολες συνθήκες.
 
Επιπροσθέτως είναι κοινός τόπος ότι είναι απαραίτητη η άμεση παροχή της αναγκαίας 
υπερσύγχρονης υλικοτεχνικής υποδομής (σύγχρονος οπλισμός, καινούργιος στόλος 
οχημάτων) και η συνεχής εκπαίδευση του δυναμικού της Ελληνικής Αστυνομίας. 
 
Παράλληλα επιβάλλεται να ξεκινήσει ταχύτατα ο διάλογος και η συνεπακόλουθη λήψη 
άμεσων αποφάσεων για την επανεξέταση και αυστηροποίηση του νομικού πλαισίου για την 
εγκληματικότητα, τις άδειες των Βαρυποινιτών και τις συνθήκες του εγκλεισμού τους καθώς 
και για την επιτάχυνση της απονομής δικαιοσύνης.
 
Η νέα διακυβέρνηση έχει αποδείξει στον ένα χρόνο της λειτουργίας της ότι ξέρει να 
συμπυκνώνει γόνιμα τον πολιτικό χρόνο και να σπάζει αυγά για να φέρνει αποτελέσματα. 
Είμαστε βέβαιοι ότι  θα γίνει το ίδιο και σε αυτή την περίπτωση με την ανάληψη σχετικών 
άμεσων πρωτοβουλιών μέσα σε κλίμα εθνικής συνεννόησης.

Με το Διοικητικό Συμβούλιο και 
το νομικό σύμβουλο της Ευξείνου 
Λέσχης Βέροιας κ. Λάζαρο 
Κουμπουλίδη συναντήθηκε το 
απόγευμα της περασμένης Πέμπτης 
13 Ιουνίου ο βουλευτής Θεσ/
νίκης  του Κομουνιστικού Κόμματος 
Ελλάδος κ. Θεοδόσης Κων/νίδης 
με τη συνοδεία των συνεργατών 
του και της Δημοτικής Συμβούλου 
Βέροιας κας Ιωάννας Σοφρώνοφ.
 
Κατά τη συνάντηση έγινε μια γενική 
αναφορά από πλευράς της Ε.Λ.Β. 
στο Ποντιακό ζήτημα και στη συνέχεια έγινε μία σύντομη αλλά ουσιαστική συζήτηση επί 
του κειμένου της ερώτησης που κατέθεσε ο κ. Κων/νίδης στο Ελληνικό Κοινοβούλιο την 
11/06/2013 σχετικά με το Παράνομο καθεστώς Διοίκησης του Ιδρύματος Π. Σουμελά. Ο κ. 
Κων/νίδης ενημερώθηκε για τις μέχρι τώρα ενέργειες της Ευξείνου Λέσχης Βέροιας και για 
το στάδιο στο οποίο βρίσκεται η εκδίκαση της υπόθεσης, ενώ τονίστηκε για άλλη μια φορά 
η σημαντικότητα της αλλαγής του τρόπου λειτουργίας του Ιδρύματος, όπως έχει τονίσει 
ομόφωνα η Επιτροπή Μορφωτικών Υποθέσεων της Βουλής και επίσης έχει γνωμοδοτήσει η 
Ολομέλεια του Νομικού Συμβουλίου του Κράτους.
Τέλος, ο κ. Κων/νίδης ξεναγήθηκε στο Πνευματικό Πολιτιστικό Κέντρο της Ε.Λ.Β. ενώ πριν την 
αναχώρησή του τόνισαν αμφότερες οι πλευρές τη διάθεση τους για περαιτέρω συνεργασία 
επί των κρίσιμων θεμάτων του Ποντιακού Ελληνισμού και της υπόθεσης του Ι. Ιδρύματος 
της Π. Σουμελά.

Απονομή των επάθλων στους μαθητές των τμημάτων σχολείων της πρωτοβάθμιας και 

δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης που έλαβαν μέρος και διακρίθηκαν στον Μεγάλο Διαγωνισμό 

Ανταποδοτικής Ανακύκλωσης του Δήμου Βέροιας, πραγματοποιήθηκε το απόγευμα της 

Παρασκευής 14 Ιουνίου στην πλατεία Δημαρχείου.

Την εκδήλωση χαιρέτησαν οι Αντιδήμαρχοι Νίκος Μαυροκεφαλίδης και Βασίλης Παπαδόπουλος, 

που παρέδωσαν τα δώρα στους μαθητές.

Πρώτο τμήμα αναδείχθηκε το Γ1 του 2ου Γυμνασίου Βέροιας, οι μαθητές του οποίου 

παρέλαβαν από ένα ποδήλατο.

Δεύτερο τμήμα αναδείχθηκε η Γ τάξη του 16ου Δημοτικού σχολείου, οι μαθητές του οποίου 

παρέλαβαν από μια ηλεκτρονική συσκευή μουσικής MP4.

Τρίτο τμήμα αναδείχθηκε το Α3 του 2ου  Λυκείου Βέροιας, οι μαθητές του οποίου παρέλαβαν 

από μια ηλεκτρονική συσκευή μουσικής ΜΡ3.

Οι μαθητές του Α3 – 2ου Λυκείου Βέροιας με επικεφαλής την μαθήτρια Ιωάννα Τζιώμου 

συγκίνησαν με την πρωτοβουλία τους ανακοινώνοντας ότι προσφέρουν στον Δντη του Ειδικού 

Σχολείου Βέροιας 4 συσκευές ΜΡ3, ενώ και τις υπόλοιπες 21 που κέρδισαν τις πρόσφεραν 

στην οργάνωση «Χαμόγελο του Παιδιού».

Οι αντιδήμαρχοι κ.κ. Ν. Μαυροκεφαλίδης και Β. Παπαδόπουλος εξήραν την διάθεση 

πρωτοβουλία των μαθητών να συμμετέχουν στον Διαγωνισμό Ανακύκλωσης και τόνισαν 

ότι η ανακύκλωση όπως και κάθε μορφή ορθής περιβαλλοντικής πρακτικής πρέπει να γίνει 

τρόπος ζωής για όλους ώστε οι επόμενες γενιές πολιτών να ζήσουν σε ένα πιο καθαρό αστικό 

και φυσικό περιβάλλον.

Στάθηκαν ιδιαίτερα στην συγκινητική κίνηση των μαθητών του Α3-2ου Λυκείου Βέροιας, που 

με το δικό τους τρόπο έστειλαν ένα μήνυμα αλληλεγγύης στην τοπική κοινωνία.

“Άμεση ανάγκη ο εκσυγχρονισμός των 
υπηρεσιών της Ελληνικής Αστυνομίας” 

ΚΟΙΝΗ ΔΗΛΩΣΗ ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑ ΚΟ ΤΗΣ 
ΝΔ ΚΑΙ ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΗΜΑΘΙΑΣ ΛΑΖΑΡΟΥ ΤΣΑΒΔΑΡΙΔΗ 
ΚΑΙ ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΠΕΛΛΑΣ ΔΙΟΝΥΣΗ ΣΤΑΜΕΝΙΤΗ

Συνάντηση του βουλευτή Θ. Κωνσταντινίδη 
με την Εύξεινο Λέσχη Βέροιας

Μεγάλος Διαγωνισμός 
Ανακύκλωσης-Απονομή επάθλων
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Από το πρώτο 

δεκαήμερο του Ιούνη 

αρκετές περιοχές της 

Μακεδονίας (Ημαθία, 

Πέλλα, Πιερία, Γρεβενά) 

υπέστησαν ζημιές 

από χαλαζοπτώσεις οι 

οποίες κατέστρεψαν 

δεντροκαλλιέργειες, 

αμπελώνες αλλά και 

ετήσιες καλλιέργειες. Η 

περιοχή της Νάουσας 

δέχτηκε το μεγαλύτερο 

πλήγμα αφού για μισή 

ώρα έβρεχε «παγάκια» και υπάρχει κατά τόπους ολική καταστροφή της αγροτικής παραγωγής σε 

ροδακινιές, κερασιές, ακτινίδια, αμπέλια.

Επειδή είναι άμεση ανάγκη να γίνουν οι εκτιμήσεις των ζημιών από τους γεωπόνους  του ΕΛΓΑ για να 

μαζέψουν τα ροδάκινα οι παραγωγοί από τα δέντρα ώστε να μην αρρωστήσουν από «μονίλια» λόγω 

σαπίσματος της παραγωγής.

Επειδή σε αυτή την οικονομική κρίση που οι αγρότες με το υψηλό κόστος πρέπει να ανταπεξέλθουν 

στις άμεσες υποχρεώσεις τους (πετρέλαια, λιπάσματα, φυτοφάρμακα, γεωπόνους κλπ.)

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

• Θα δώσει εντολή ώστε άμεσα να γίνουν οι εκτιμήσεις από γεωπόνους του ΕΛΓΑ και θα 

προσλάβει εποχικό προσωπικό, αφού οι ζημιιές εκτείνονται σε αρκετές χιλιάδες στρέμματα και οι 

υπάρχοντες γεωπόνοι του ΕΛΓΑ δεν επαρκούν;

• Θα εκταμιευθούν, κατόπιν, έγκαιρα οι αποζημιώσεις, ώστε οι αγρότες να είναι σε θέση να 

συνεχίσουν την καλλιέργεια;

Ερώτηση για τις χαλαζοπτώσεις 
στην Μακεδονία από το ΣΥΡΙΖΑ

Η Εύξεινος Λέσχη Βέροιας σας προσκαλεί στην εκδήλωση 
της αναβίωσης του εθίμου του Κλήδονα (Άναμμα Φωτιάς) 
που θα πραγματοποιηθεί στο Κομνήνιο Βέροιας  το Σάββατο 
22/06/2013 και ώρα 9:00μ.μ.
«Τ’ Άγε Λουτρόπι τ΄Αγγενί, εξέβαν σον παρχάρ σο 
Κουμανίτσ’ μερέαν» 
Για 8η συνεχή χρονιά:
• Με αναβίωση του εθίμου του Κλήδονα
• Παρουσίαση χορευτικών τμημάτων
• Πλούσιο Ποντιακό πρόγραμμα με καταξιωμένους 
καλλιτέχνες.

Αναβίωση του 
εθίμου του Κλήδονα

Καθημερινή και απρόσκοπτη πέραν 
του ωραρίου τους είναι η λειτουργία 
των ανταποκριτών του ΕΛΓΑ στο 
Δήμο Βέροιας, ώστε να διασφαλισθεί η 
αποτελεσματικότερη εξυπηρέτηση των 
έκτακτων αναγκών της υποβολής των 
δηλώσεων ζημιών των παραγωγών από τη 
θεομηνία των περασμένων ημερών. 
Ο Γ.Γ. του Δήμου Κωνσταντίνος 
Τσιλογιάννης, στο 
πλαίσιο της πλήρους 
στήριξης και 
αρωγής του Δήμου 
στον πολύπαθο 
αγροτικό κόσμο 
και σε καθημερινή 
συνεργασία με 
τους Προέδρους 
των Τοπικών 
Κοινοτήτων, ζήτησε 

από τους υπαλλήλους 
να επιδείξουν υπερβάλλοντα ζήλο αυτές τις κρίσιμες μέρες 
ενώ από την πλευρά τους οι εξουσιοδοτημένοι σε θέματα 
ΕΛΓΑ υπάλληλοι συμφώνησαν και καταβάλουν κάθε δυνατή 
προσπάθεια για να προωθήσουν άμεσα στον ΕΛΓΑ τις 
δηλώσεις χωρίς χρονοτριβή. 
Η Δήμαρχος Βέροιας, Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδη, 
συγχαίρει τους ανταποκριτές του Δήμου για τη συνέπεια 
και την υπευθυνότητα που επιδεικνύουν, συμβάλλοντας τα 
μέγιστα στη διαδικασία και ευελπιστεί ότι και η Κυβέρνηση θα 
κινητοποιήσει άμεσα το μηχανισμό εκτίμησης του ΕΛΓΑ ώστε 
να αποζημιωθούν εγκαίρως οι παραγωγοί των πληγέντων 
περιοχών. 
Υπενθυμίζεται ότι η Δήμαρχος έχει ήδη υποβάλλει υπόμνημα 
με συγκεκριμένες προτάσεις για τη στήριξη των παραγωγών, 
μεταξύ των οποίων η άμεση αποζημίωσή τους με το 50% 
τουλάχιστον του συνολικού ποσού της εκτίμησης που θα γίνει 
καθώς και η άτοκη ρύθμιση δανείων που έχουν οι πληγέντες 
αγρότες.  

Επί ποδός οι ανταποκριτές 
του ΕΛΓΑ στο Δήμο Βέροιας

Ο Γιάννης Μ. Παπαγιάννης επισκέφτηκε τις υπηρεσίες του ΕΟΠΥΥ, στα 
κεντρικά γραφεία στη Βέροια. Συναντήθηκε και είχε αναλυτικές συζητήσεις με 
υπηρεσιακούς παράγοντες και μεγάλο αριθμό ιατρικών λειτουργών οι οποίοι τον 
ενημέρωσαν για την κατάσταση που επικρατεί.
Ιδιαίτερη έμφαση δόθηκε στη διαπίστωση των άμεσων προβλημάτων του 
διέπουν τις υπηρεσίες του ΕΟΠΥΥ.

Επίσκεψη του Γιάννη Παπαγιάννη 
στον ΕΟΠΥΥ Βέροιας
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Ο Δημοτικός Βρεφονηπιακός Σταθμός «Θεανώς 
Ζωγιοπούλου» θα δεχθεί αιτήσεις εγγραφής παιδιών για 
την περίοδο (Σεπτέμβριος 2013 - Ιούλιος 2014), σε όλη τη 
διάρκεια του μήνα Ιούνη .
Ο Σταθμός φιλοξενεί βρέφη ηλικίας οχτώ μηνών έως δυόμισι 
ετών και οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να υποβάλλουν 
αιτήσεις έως την Παρασκευή 28 Ιουνίου 2013.
       
 Απαραίτητα δικαιολογητικά
             Αίτηση του γονέα και:
1. Πιστοποιητικό οικογενειακής κατάστασης
2. Εκκαθαριστικό σημείωμα οικονομικού έτους 2012 
(δηλαδή για εισοδήματα που αποκτήθηκαν από 1-1- 2011 
έως 31-12-2011)
3. Βεβαιώσεις επαγγελματικής κατάστασης των 
γονέων και ειδικότερα:
• Βεβαίωση εργασίας – αποδοχών των γονέων του 
τελευταίου μήνα (για υπαλλήλους) και αντίγραφο  
μηχανογραφημένων ενσήμων της μητέρας (για ιδιωτικούς 
υπαλλήλους)
• Αντίγραφο της δήλωσης έναρξης επιτηδεύματος 
στην ΔΟΥ  (για μητέρες αυτοαπασχολούμενες εκτός 
πρωτογενούς τομέα)
•  Βεβαίωση ασφαλίσεως στον ΟΓΑ (για μητέρες 
αυτοαπασχολούμενες στον πρωτογενή τομέα)
• Αντίγραφο δελτίου ανεργίας σε ισχύ (για άνεργες 
μητέρες)
4. Βεβαίωση παιδιάτρου για την καλή σωματική 
και ψυχική υγεία του παιδιού (θα προσκομιστεί μετά την 
επιβεβαίωση εγγραφής του παιδιού στο Σταθμό).

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ

Ο Δήμος Βέροιας ευχαριστεί θερμά την επιχείρηση 
Αφων Μειμαρίδη για την ευγενική προσφορά 
σιδηρικών υλικών  προς τον Δήμο,  προκειμένου 
να κατασκευάσουν οι τεχνικές υπηρεσίες μας ειδική 
ράμπα  σε παιδική χαρά του Προμηθέα για κάλυψη 
κοινωνικών αναγκών. 

Κάθε συναυλία της Ελευθερίας Αρβανιτάκη είναι μοναδική. Κάθε 
συνάντησή της Ελευθερίας Αρβανιτάκη με το κοινό είναι γεμάτη δυνατές 
στιγμές. Είναι αυτό που όταν το ζεις νομίζεις που σου συμβαίνει μόνο για 
μια φορά, για τότε που το ζεις. Κι αν το ζήσεις μια φορά, τότε σίγουρα 
θες να το ξαναζήσεις.

Η Ελευθερία Αρβανιτάκη δε χρειάζεται ιδιαίτερες συστάσεις. Εδώ και  
χρόνια μας ταξιδεύει, όπως εκείνη καλά γνωρίζει, στη συγκίνηση των 
μεγάλων της τραγουδιών, στο λόγο κορυφαίων ποιητών και στιχουργών, 
σε τραγούδια γεμάτα κέφι και ρυθμό. Εδώ και χρόνια κάνει την παράδοση 
να είναι σημερινή και μας συστήνει νέους ήχους και ρυθμούς, μας 
θυμίζει ρεμπέτικα από τη μια και “τζαζάρει” από την άλλη με την ίδια 
πίστη, πότε σε ανοιχτά θέατρα και πότε σε κλειστούς χώρους. Εδώ και 
χρόνια διασκεδάζουμε με τα τραγούδια της Ελευθερίας Αρβανιτάκη, 
ερωτευόμαστε με τα τραγούδια της Ελευθερίας Αρβανιτάκη, πορευόμαστε 
με τα τραγούδια της Ελευθερίας Αρβανιτάκη, φτιάχνουμε συνθήματα με 
τα τραγούδια της Ελευθερίας Αρβανιτάκη.

Η σπουδαία ερμηνεύτρια πλαισιώνεται από μια ομάδα 5 εξαιρετικών 
μουσικών: Γιώργος Γεωργιάδης (μπάσο), Δημήτρης Τσάκας (πνευστά και 
κλασσική κιθάρα), Γιάννης Κυριμκυρίδης (πλήκτρα), Αλέξανδρος-Δράκος 
Κτιστάκης (τύμπανα κι ενορχηστρώσεις), Θωμάς Κωνσταντίνου (ούτι, λαούτο, μαντολίνο, τζουράς κι ενορχηστρώσεις). Τα 
φώτα επιμελείται η Μαρία Βενετάκη και τον ήχο ο Χάρης Κρεμμύδας.

Η Ελευθερία Αρβανιτάκη, με τον ανανεωμένο της ήχο, θα μας δώσει την ευκαιρία να ακούσουμε και καινούρια κομμάτια 
από την πολυαναμενόμενη νέα της δισκογραφική δουλειά. Ήδη το “Άρωμα” και το “Μη φεύγεις,μη μένεις” έχουν αγαπηθεί 
πολύ και στην Ελλάδα και στην Κύπρο.

“Μια φορά συμβαίνει” το καλοκαίρι του 2013 να εμφανίζεται η Ελευθερία Αρβανιτάκη στη Βέροια. Να είστε εκεί!

ΘΕΑΤΡΟ ΑΛΣΟΥΣ «Μελίνα Μερκούρη»_ είσοδος 10€  
Προπώληση εισιτηρίων Χώρος Τεχνών , 2331078100   Βιβλιοπωλείο Επίκαιρο, 2331024612

Βέροια Εύηχη Πόλη

Ευχαριστήριο του 
Δήμου Βέροιας
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Προβλέψεις για 
το Στοίχημα

Καλή επιτυχία!!!

Γράφει ο Γιώργος Κουλακιώτης Την πρώτη μεταγραφή ξένου παίκτη έκανε η Βέροια. Ανακοίνωσε την απόκτηση του 
ποδοσφαιριστή Branko Ostojic για ένα χρόνο. Ο Όστοϊτς είναι σέρβος και παίζει στην μεσαία 
γραμμή (αμυντικό χαφ). Είναι γεννημένος στις 3/1/1984 κι έχει ύψος 1.84μ.

Η Π.Α.Ε. Βέροια με δήλωση του υπεύθυνου τεχνικού των ηλικιακών τμημάτων Στέφανου 
Γαϊτάνου, ευχαριστεί τις ομάδες και τους ποδοσφαιριστές αυτών οι οποίοι συμμετείχαν στις 
δοκιμαστικές εκδηλώσεις της.
Ανακοινώνει ότι έχει προβεί στις επιλογές των παικτών που θα στελεχώσουν τα τμήματα 
υποδομής και ανάπτυξης για την ποδοσφαιρική περίοδο 2013-2014 και έχει ενημερώσει τις 
ομάδες και τους συγκεκριμένους ποδοσφαιριστές.

Ένα μεγάλο κεφάλαιο του Παναθηναϊκού κλείνει αφού  ο 

Κώστας Τσαρτσαρής αποφάσισε να αποσυρθεί από την 

ενεργό δράση.

Στο πλαίσιο της φιέστας για το 33ο πρωτάθλημα στην ιστορία 

του τριφυλλιού, ο ιδιοκτήτης της «πράσινης» ΚΑΕ, Δημήτρης 

Γιαννακόπουλος βράβευσε τον 34χρονο άσο για την 11η 

προσφορά του στο σύλλογο.

Αφού λοιπόν «έπαιξε» ένα βίντεο με στιγμές του μέσα... 

στο χρόνο με την φανέλα του Παναθηναϊκού, ο «Τσάρτσα» 

ξεκαθάρισε πως ο σύλλογος θα είναι για πάντα η οικογένειά 

Confederation cup 
20/6 
Ισπανία-Ταϊτή 
η καλύτερη ίσως ομαδα του τουρνουά (Ισπανία) 
αντιμετωπίζει την πιο αδύναμη την Ταϊτή: 
ΑΣΣΟΣΣΣΣ και οβερ 

Νιγηρία-Ουρουγουάη 
Πολυ δύσκολη αναμέτρηση θα προτείνω γκολ γκολ 
και διπλό 

23/6 
Ισπανία- Νιγηρία 
άσσος και όβερ 

Ταϊτή - Ουρουγουάη 
διπλό και όβερ 

22/6 
Ιταλία- Βραζιλία 
ντέρμπι μεγάλο με πολλά αστέρια του παγκόσμιου 
ποδόσφαιρου και στις δύο ομάδες με ελαφρύ 
προβάδισμα στους βραζιλιανους λόγω έδρας 

Μεξικό - Ιαπωνία 
προτείνω γκολ γκολ και οβερ σε ενα ανοικτό 
παιχνίδι με πολλά γκολ

Α’ Σουηδίας 
Μιάλμπη - Καλμάρ 
Θα προτείνω γκολ γκολ 
Σιριάνσκα - Μάλμε 
διπλό 
Νορκεπινγκ - Γκέτεμποργκ 
διπλό

Β’ Σουηδίας 
Έγκριτε - Βαρνάβο 
άσσος

Ο Α.Σ. Πατρίδας ανακοινώνει τα εξής: “Ευχαριστούμε θερμά το πρόεδρο του ΚΑΠΑ  Παυλίδη 
Παύλο και τον κύριο Αλεξανδρίδη Ρωμύλο για την αποδοχή της νεοσύστατης ομάδας μας
στο τουρνουά VERGINA CUP, έστω και τη τελευταία στιγμή.

Παρόλο που οι ομάδες μας είχαν μόνο ήττες, όλα τα παιδιά μα και οι γονείς τους φύγαν 
ενθουσιασμένοι από το τουρνουά με τις καλύτερες εντυπώσεις.  Ευχαριστούμε επίσης 
όλες τις αντίπαλες ομάδες που γνωρίζοντας ότι η δική μας είναι νεοσύστατη, τήρισαν , στο 
μέτρο του δυνατού το fair play.

Ευελπιστούμε σε  στενή συνεργασία με όλες τις ομάδες του νομού μας”.

Ευχαριστήριο του Α.Σ ΠΑΤΡΙΔΑΣ για τη 
συμμετοχή στο τουρνουά VERGINA CUP

του και πως το συγκεκριμένο 

τμήμα αποτελεί το καμάρι 

των απανταχού φίλων της 

ομάδας.

«Ευχαριστώ για αυτά τα 11 

καταπληκτικά χρόνια στην 

ομάδα. Ζήσαμε πολλές χάρες, 

λιγότερες λύπες. Ευχαριστώ 

για την στήριξη, όχι μόνο 

προς το πρόσωπό μου, αλλά 

και γενικά σε όλη την ομάδα. 

Το τμήμα αποτελεί το καμάρι 

του Παναθηναϊκού. Για πάντα 

θα είστε οικογένειά μου», τα 

λόγια του.

Από την μεριά του, ο κ. 

Γιαννακόπουλος αρκέστηκε 

να δηλώσει: «Σήμερα είναι 

η μέρα του Κώστα, ένα 

δυνατό χειροκρότημα είναι 

το λιγότερο που του αξίζει».

Αποφάσισε να αποσυρθεί 
ο Κώστας Τσαρτσαρής

Παίκτης της Βέροιας 
ο Branko Ostojic

Ανακοίνωση του Στ. Γαϊτάνου 
για τις δοκιμαστικές εκδηλώσεις




